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امام جمعه شهرستان عجبشیر: هنوز مسئولان نتوانستند اقتصاد مقاومتی را عملی کنند

امام جمعه شهرستان عجبشیر گفت: با وجود تاکیدات مقام معظم رهبری بر اقتصادمقاومتی هنوز مسئولان نتوانستند

اقتصادمقاومتی را عملی کنند و فقط به دیده آرزو به این مسئله نگاه میکنند.

امام جمعه شهرستان عجبشیر گفت: با وجود تاکیدات مقام معظم رهبری بر اقتصادمقاومتی هنوز مسئولان نتوانستند
اقتصادمقاومتی را عملی کنند و فقط به دیده آرزو به این مسئله نگاه میکنند.

به گزارش خبرگزاری فارس از عجبشیر، حجتالاسلام و المسلمین محمود شربیانی در خطبههای این هفته نماز جمعه شهرستان
عجبشیر با اشاره به دیدار ائمه جمعه سراسر کشور با مقام معظم رهبری اظهار داشت: رهبر انقلاب اسلامی در این دیدار ادبیات

جدیدی را بکار بردند و خاطرنشان کردند امروزه دشمنان به ایمان و عقاید مردم حمله کردهاند.

خطیب جمعه عجبشیر با بیان اینکه حضور حماسی مردم در نماز جمعه نشان از رشد فرهنگی است، افزود: مردم به اهمیت
حضور در نماز جمعه پی بردهاند و میدانند که نباید این سنگر را خالی کرد.

شربیانی افزود: با وجود تاکیدات مقام معظم رهبری بر اقتصاد مقاومتی هنوز مسئولان نتوانستند اقتصاد مقاومتی را عملی کنند
و فقط به دیده آرزو به این مسئله نگاه میکنند.

وی با بیان اینکه اقتصاد ایران در حال رکود است و کارخانجات در حال تعطیل شدن هستند، افزود: مسئولان باید بدانند با
دست روی دست گذاشتن چیزی حل نمیشود و باید با عملی کردن اقتصاد مقاومتی و جلوگیری از واردات غیراصولی در حالی

که اکثر اجناس وارداتی در کشور تولید میشود این رکود اقتصادی را جبران کنند.

شربیانی با اشاره به اینکه رکود اقتصادی در آینده به بحران تبدیل خواهد شد از خواب غفلت مسئولان انتقاد کرد.

امام جمعه عجبشیر با اشاره به اینکه مصوبات این روزهای آمریکاییها نگرانیهای زمان مذاکرات را به حقیقت تبدیل میکند،
خاطرنشان کرد: دولت آمریکا و کشورهای غربی در مذاکرات گفته بودند که اگر از تعداد سانتریفیوژها کاسته شود تحریم علیه

ایران را کم خواهیم کرد در حالی که این روزها شاهد تصویب تحریمهای جدید با بهانههای جدیدی هستیم.

خطیب جمعه عجبشیر گفت: در این 37 سال پس از انقلاب اسلامی این موضوع را تجربه کردیم که هر وقت در مقابل آمریکا
عقبنشینی کنیم شکست خواهیم خورد و در مقابل هر وقت با صلابت و شهامت در برابر زورگوییهای این کشور ایستادهایم

پیروز شدهایم.

وی بابیان اینکه دولت در رابطه با عربستان سیاست انفعالی را در پیش گرفته است، افزود: دولت در فاجعه منا با عربستان
مماشات کرد و باید در آن روز سفیران عربستان را از کشور اخراج میکرد تا این روزها نتوانند با برنامهریزی از ماجرای سفارت

عربستان در تهران سوءاستفاده کنند.

شربیانی با اشاره به اینکه حمله به سفارت و کنسولگری عربستان اشتباه استراتژیک بود، افزود: نباید اجازه میدادیم عدهای که بر
اساس گفتهها تغذیه شده شیعه لندنی هستند به سفارت و کنسولگری این کشور حمله میکردند تا به دستشان بهانهای بیفتد و

از این موضوع بهرهبرداری سیاسی کنند.

امام جمعه عجبشیر با بیان این جمله که وضعیت عربستان اسفناک و رو به سقوط است، گفت: این کشور تنها کشور شبهه
صهیونیست است و با کارهای جاهلانه و پایین آوردن قیمت نفت در بازار جهانی کشورهای اروپایی را از رکود اقتصادی خارج

کرد.

در پایان نماز جمعه این هفته مردم ولایتمدار عجبشیر در راهپیمایی اعتراضی مردم به جنایات آلسعود نمازگزاران مسیر
میدان نماز تا میدان ساعت را طی کردند و با شعارهایی تجاوز و جنایات آل سعود را محکوم کردند.
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